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Abstract (en)
In order to supply productive packaging machines with web-like packaging material which is wound into reels (11, 11a, 12), a reel-changing device
is proposed in which two operating pins (13, 14) are alternately loaded with (''full'') reels (11a), while the other operating pin in each case supports
the reel (12) which is meanwhile being unwound. The new reels (11a) are taken from a reel store (18) by a transporting arm (21) with transporting
pins (22). For rapid feeding to the working pin (13, 14), the transporting pin (22) is displaceable transversely to the axis, especially in the longitudinal
direction of the transporting arm (21). <IMAGE>

Abstract (de)
Für die Versorgung von leistungsfähigen Verpackungsmaschinen mit bahnförmigem, zu Bobinen (11, 11a, 12) gewickeltem Verpackungsmaterial
wird eine Bobinen-Wechselvorrichtung vorgeschlagen, bei der zwei Arbeitszapfen (13, 14) alternativ mit ("vollen") Bobinen (11a) beschickt werden,
während der jeweils andere Arbeitszapfen die währenddessen ablaufende Arbeitsbobine (12) trägt. Die neuen Bobinen (11a) werden einem
Bobinen-Vorrat (18) durch einen Transportarm (21) mit Transportzapfen (22) entnommen. Für eine schnelle Zufuhr zum Arbeitszapfen (13, 14) ist der
Transportzapfen (22) queraxial verschiebbar, insbesondere in Längsrichtung des Transportarms (21). <IMAGE>
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